
Protokół nr 44/2018 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 kwietnia 2018 r. w godz. 15:30 – 16:00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz  – Przewodniczący Komisji 

2. Wojciech Pająk          – Wiceprzewodniczący Komisji                                                                          

3. Tadeusz Czerwiecki                                                                                                                                                         

4. Sławomir Jan Szeszko                                                                         

5. Piotr Wasiukow        

Nieobecny  – Zbysław Wojciech Grajek    

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                    
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Zygmunt Szutkiewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji 

3. Jarosław Lebiediew – Prezes ZMB TBS Spółka z o.o. 

4. Agnieszka Szyszko – Pełnom. ds. organ. pozarząd.                                                              

5. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 

6. Ks. Kazimierz Gryboś                                                                                              

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 43/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2018 r. 

2. Zaopiniowanie wniosku w sprawie odwołania darowizny nieruchomości położonej                                   

w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej P.W. Św.  Apostołów Piotra 

i Pawła w Suwałkach. 

4. Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2017 

r. do 31.12.2017 r. 

5. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                       

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki 

konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części 

budżetu miasta na 2019 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy 

Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2019 rok. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych z zasobu mienia gminnego Miasta Suwałk. 



8. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wyrażenia zgody Specjalnemu Ośrodkowi 

Szkolno–Wychowawczemu nr 1 w Suwałkach, na wyrównanie okresów użyczenia do 

dnia 31 maja 2028 r. w zawartych umowach.  

9. Zaopiniowanie wniosku w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działek stanowiących 

własność Miasta Suwałki. 

10.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

11.  Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 43/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 marca 2018 r. 

  

 Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 43/2018 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie odwołania darowizny nieruchomości położonej                                   

w Suwałkach. 

Wniosek  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.                      

 

Głosowanie nad wnioskiem:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie odwołania darowizny nieruchomości 

położonej  w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej P.W. Św.  Apostołów Piotra i Pawła                               

w Suwałkach. 

  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia bonifikaty 

w wysokości 99 % od ceny nieruchomości sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej P.W. Sw. 

Apostołów Piotra i Pawła w Suwałkach. Dotyczy bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej, będącą własnością Miasta Suwałk, położonej przy ul. Utrata                                               

z przeznaczeniem na cele działalności sakralnej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od 

ceny nieruchomości sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej P.W. Św.  Apostołów 

Piotra     i Pawła w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

Ad pkt. 4 

Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2017 r. 

do 31.12.2017 r. 

Informacja  stanowi załącznik nr 6 do protokołu.                      

 

  Radny W. Pająk zadał pytanie dotyczące oświetlenia ledowego i unieważnianych 

przetargów z tym związanych.  

Dyrektor T. Drejer wyjaśnił, iż był to problem z dostawcami z ww. przetargu. Odbyły się trzy 

przetargi, które trzeba było unieważnić, ponieważ sporządzone oferty nie spełniały przepisów 

dot. zamówień publicznych. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego Informacja                            

z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2017 r. do 31.12.2017 

r., została przyjęta. 

 

Ad pkt. 5 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                       

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta 

na 2019 rok. 

Informacja  stanowi załącznik nr 7 do protokołu.                      

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec powyższego Informacja                          

z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  w Suwałkach                

w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych                

w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2019 rok, 

została przyjęta. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu miasta na 2019 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 



 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2019 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu  

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych z zasobu mienia gminnego Miasta Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych z zasobu mienia gminnego Miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu  

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie wyrażenia zgody Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno–

Wychowawczemu nr 1 w Suwałkach, na wyrównanie okresów użyczenia do dnia 31 maja 

2028 r. w zawartych umowach.  

Wniosek  stanowi załącznik nr 12 do protokołu.                      

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił wniosek w zakresie wyrażenia zgody Specjalnemu 

Ośrodkowi Szkolno – Wychowawczemu nr 1 w Suwałkach, na wyrównanie okresów użyczenia 

do dnia 31 maja 2028 r., który  zawarł ze Stowarzyszeniem „Aktywni tak Samo” dwie umowy 

użyczenia. Pierwsza umowa dotyczy pomieszczeń znajdujących się w budynku, w którym mieści 

się Środowiskowy Dom Samopomocy Dom Dziennego Pobytu Stowarzyszenia „Aktywni tak 

Samo” a także Centrum Wspierania Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną. Druga  umowa 

dotyczy budynków warsztatowych, usytuowanych na nieruchomości przy ul. Wojska Polskiego 

9 w Suwałkach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie wyrażenia zgody Specjalnemu 

Ośrodkowi Szkolno–Wychowawczemu nr 1 w Suwałkach, na wyrównanie okresów 

użyczenia do dnia 31 maja 2028 r. w zawartych umowach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

  

 



Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działek stanowiących 

własność Miasta Suwałki. 

Wniosek  stanowi załącznik nr 14 do protokołu.                      

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie wydzierżawienia działek.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, który dotyczy nowo powstałej 

ulicy biegnącej  od ul. Utrata do ul. Sportowej, która otrzymuje nazwę: „Aleksandry 

Piłsudskiej”.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu  

 

Ad pkt. 11 

Wolne wnioski.       

  Radny T. Czerwiecki podziękował Zarządowi Dróg i Zieleni za posadzenie drzewek                      

w pasie drogowym przy ul. Szpitalnej.   

  Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.  

   

   Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

   Zdzisław Koncewicz 

            Protokół sporządziła: 

              Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


